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Protokół  nr XLV/10 
z Sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 28 kwietnia  2010 r. 
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady  Zdzisław Kłodnicki  o godz. 11: 06 otworzył sesję i po powitaniu radnych  
i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  
Radni nieobecni: panowie Adamski Grzegorz, Janusz Stryczek 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy                            – pan Witold Jankowski, 
- Sekretarz Gminy                    - pan Waldemar Balcerek, 
- Skarbnik Gminy                     – pani Alina Brząkała, 
- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pan Tomasz Jerczyński 
- Kierownik Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych – pani Barbara Kulak,  
- Radca Prawny – pani Gabriela Drzazga 
oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący poprosił wszystkich obecnych o powstanie i uczczenie minuta ciszy ofiary katastrofy 
lotniczej pod Smoleńskiem. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzednie sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 
6. Ocena wykonania budżetu Gminy za 2009 r. – absolutorium dla wójta Gminy za 2009 r. 

a. sprawozdanie wójta Gminy z wykonania budżetu za 2009 r., 
b. opinia komisji rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2009 r., 
c. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o przedłożonym przez wójta 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2009 r., 
d. wniosek komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 
e. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wniosku komisji 

rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 
f. dyskusja (opinie pozostałych komisji, radnych), 
g. głosowanie i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2009 r. oraz udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 
wykonania budżetu Gminy za 2009 r. 

 7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
-  zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie, 
- uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym  
    dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 8. Wyrażenie opinii w sprawie ograniczenia działalności SP ZOZ „ Miejski Ośrodek  
    Profilaktyki Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Wieruszowie”. 
 9. Interpelacje i zapytania radnych.  
10. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
11.Wolne głosy i wnioski.  

- informacja o złożonych oświadczeniach  radnych. 
12. Zakończenie obrad XLV  Sesji Rady Gminy. 

 
Do porządku obrad  Wójt Gminy pan Witold Jankowski poprosił o wprowadzenie i rozpatrzenie przez 
radnych dwóch projektów uchwał, które zostały przygotowane już po przesłaniu porządku obrad.  
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Proponuje się rozpatrzyć projekty: 
1. zmiany  budżetu Gminy na 2010r. ( za wprowadzeniem projektu głosowało 13 radnych), 
2. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łęka Opatowska ( za wprowadzeniem projektu 
głosowało 13 radnych) 
Następnie przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po wprowadzeniu zmian. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (jednogłośnie).  

 
Ad. 3. Przyjęcie protokółu z poprzednie sesji. 
 
Uwag do protokółu z sesji XLIV nie wniesiono. Radny pan Marcin Jeziorny zaproponował odstąpić  
od czytania protokołu. Protokół przyjęto  jednomyślnie – „za” głosowało  13 radnych.  
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Informację o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym złożył Przewodniczący Rady pan 
Zdzisław Kłodnicki. 
 
Okres od ostatniej sesji Rady Gminy wypełniony był pracą związaną z przygotowaniem obecnej sesji 
zwanej absolutoryjną. Brałem udział w posiedzeniach komisji, których jestem członkiem oraz pełniłem 
dyżur w każdą środę. 
W dniu 24 marca 2010 r. brałem udział razem z panem wójtem, panem sekretarzem i kierownikiem 
wydziału gospodarczego w zebraniu wiejskim w Opatowie. Pan sołtys Adamski złożył sprawozdanie 
ze swojej działalności i prac rady sołeckiej. Dyskusja dotyczyła nie tyle tego co robimy i co chcemy 
zrobić ( o tym mówił pan wójt) ale zagadnienia drogi na Biały Ług oraz funduszu sołeckiego. 
W dniu 26 marca b.r. brałem udział z panem wójtem w II Gali „Kuriera Lokalnego” poświęconej 
sukcesowi i porażce roku 2009. Za sukces roku uznano budowę Banku Ludowego w Perzowie a za 
porażkę sygnalizację świetlną w Kępnie. Ambasadorem ziemi kępińskiej został pan Mirosław Łapa- 
redaktor naczelny Tygodnika Kępińskiego. Liczyliśmy na to, że czytelnicy uznają za porażkę brak 
realizacji modernizacji „11” do Kostowa od Piasek. Niestety tak się nie stało. Cień na to wszystko 
położył tragiczny wypadek, który miał miejsce 10 kwietnia 2010 roku. przed godz. 9:00 rano w którym 
zginął pan Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej Lech Kaczyński wraz z małżonką Marią oraz cała 
delegacja prezydencka z obsługą samolotu – 97 osób. To wielka tragedia dla całego narodu 
polskiego. Łączymy się w wielkim żalu i smutku z rodzinami tych którzy zginęli. 
Na terenie naszej Gminy też daliśmy wyrazy współczucia i żalu przez wywieszanie flag polskich  
z kirem na naszych domach, wyłożenie księgi kondolencyjnej w Urzędzie Gminy oraz wielu z nas 
woziło na samochodach na znak żałoby czarne wstążki. Cześć ich pamięci.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania 
uchwał. 
 
Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał 
przedstawił wójta pan Witold Jankowski i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny spytał na jakim etapie jest  sprawa internetu szerokopasmowego o którym 
wójt mówił, czy jest ustalony termin, czy tylko wstępne rozmowy. 
 
Wójt Pan Witold Jankowski odpowiedział, że stowarzyszenie ma wstępne założenia i szuka chętnych 
do współpracy natomiast Marszałek Województwa przechodzi w fazę projektową. Założenia są takie, 
że główny przewód zostanie doprowadzony do granicy Gminy a przyłącza będą należeć do Gminy. 
 
Ad. 6. Ocena wykonania budżetu Gminy za 2009 r. – absolutorium dla wójta Gminy za 2009 r. 

 
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 rok przedstawił  Wójt Gminy pan Witold Jankowski , 
który w swoim wystąpieniu zwrócił uwagę na realizację  zadań ważnych i tych uznawanych za mniej 
ważne. Wykonanie budżetu przedstawił również w formie diagramów obrazujących plan,  wydatki 
i wykonanie  budżetu Gminy w 2009 r. w najważniejszych działach. 

 
Następnie w kolejności odczytano: 

1. Opinię komisji rewizyjnej Rady Gmin y Łęka Opatowska o wykonaniu budżetu Gminy Łęka 
Opatowska za 2009 r.  
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2. Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o przedłożonym przez Wójta Gminy Łęka 
Opatowska  sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2009 r. – uchwała nr SO 
0954/58/4/Ka/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 
21 kwietnia 2010 r. 

3. Uchwałę komisji rewizyjnej z dnia 30 marca 2010 r. w sprawie wniosku o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy Łęka Opatowska za 2009 r., 

4. Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie  wyrażenia opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Łęka Opatowska o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
Łęka Opatowska za 2009 r. – Uchwała nr SO 0955/56/4/Ka/2010 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 22 kwietnia 2010r.  

 
Po odczytaniu wszystkich opinii przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem  
z wykonania budżetu oraz poprosił pozostałych przewodniczących komisji stałych rady  
o przedstawienie opinii poszczególnych komisji. 
Opinię o wykonaniu budżetu za 2009 rok  komisji stałych rady przedstawili przewodniczący komisji  
 w następującej kolejności: 

1. radny pan Jeziorny Marcin- Przewodniczący komisji oświaty, zdrowia, kultury i sportu – opinia 
pozytywna, 

2. radny pan Rogalewski Henryk Przewodniczący komisji gospodarczej – opinia pozytywna, 
3.  radny pan Flaczyk Jerzy Przewodniczący komisji planowania i budżetu –  opinia pozytywna. 
 

Po wystąpieniach przewodniczących komisji stałych, głos w sprawie sprawozdania  
z wykonania budżetu za 2009 rok, zabrali radni: 
Pan Leszek  Zalewski powiedział, że dla radnych byłoby dobrze aby pewne dane mieli przed oczyma 
ponieważ pani skarbnik czytała opinię RIO szybko i nie ze wszystkim nadąża. Opinie generalnie  
są wszystkie pozytywne i dzisiaj rada ocenia wykonanie budżetu. Zadłużenie jeśli dobrze pamiętam 
wynosiło na koniec roku 59,96%, jeżeli tak to gratulacje dla wójta za zachowanie zimnej krwi. 
Dlaczego komisja rewizyjna w tak ważnym momencie pracuje w składzie dwuosobowym? 
Radny potwierdził o czym mówił wójt, że możemy być dumni ze  strony internetowej Gminy. 
Gratulacje. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Ewa Kosińska wyjaśniła, że komisja pracowała w składzie 
dwuosobowym ponieważ miała tydzień czasu na wypracowanie opinii, a radny pan Janusz Stryczek 
przebywał w tym czasie za granicą a swoją obecność usprawiedliwił. 
 
Pan Zdzisław Kłodnicki dodał, że terminy były napięte, a komisja mogła pracować z prawomocnym 
głosem w składzie dwuosobowym ponieważ liczy 3 osoby. 
 
Wójt Gminy pan Witold Jankowski zgodził się ze zdaniem radnego Zalewskiego odnośnie kopii opinii 
RIO dla radnych 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk powiedział, że z opinii RIO wynika, że jest dobrze i niedobrze. Przygotować 
opracowanie bez przeszkolenia w odpowiednim czasie dla osób, które nie są fachowcami jest trudne. 
Nie było jeszcze opinii RIO żeby czegoś nie wymietli. Jeżeli się coś żąda to w odpowiednim terminie 
winno być przeszkolenie. Uznanie dla przewodniczącej komisji, że w składzie dwuosobowym wykonali 
pracę na jaką było ich stać. 
 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki dodał, że rozdzieli dwie sprawy: trudne warunki,  
i wkradnięcie  błędu. Formalnie nie było żadnych zastrzeżeń do wniosku ani opinii o wykonaniu 
budżetu. Na przyszłość pani przewodnicząca zwróci uwagę na daty, a szkolenia były.  
 
Radny pan Adam Kopis powiedział, że głosował za przyjęciem budżetu na 2009 rok, głosował nad 
jego zmianami. Podnosząc rękę za jest przekonany że robił to słusznie i najlepiej jak potrafi. Cieszy 
fakt, że w sprawozdaniu z wykonania budżetu jest wiele plusów, inwestycji i przedsięwzięć, które 
służą społeczności.  Jest jeszcze wiele  do zrobienia nie tylko w największej wiosce jakim jest Opatów, 
ale w całej gminie.  
 
Po wyczerpaniu dyskusji i jej zamknięciu przez przewodniczącego rady pana Zdzisława Kłodnickiego 
odczytano projekt uchwały Nr XLV/204/10 w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2009 r. oraz 
udzielania absolutorium Wójtowi Gminy Łęka Opatowska. 
 
Po przerwie na sali obrad obecnych było 12 radnych, obrady opuściła usprawiedliwiając się pani 
Elżbieta Skotnik. 
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Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  13 głosami  „za” – 
podjęła uchwałę Nr XLV/204/10  w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2009 rok oraz 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łęka Opatowska 

 
Wójt pan Witold Jankowski podziękował radnym za udzielenie absolutorium a przewodniczący rady 
pan Zdzisław Kłodnicki ogłosił o godz. 13:05 dziesięciominutową przerwę. 
Po przerwie przystąpiono do rozpatrzenia kolejnych projektów uchwał. 
 
Uchwała Nr XLV/205/10 w sprawie  zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań  
finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 
 
Skarbnik pani Alina Brząkała wyjaśniła radnym, że realizowane są  inwestycje pn. „ Budowa 
kanalizacji sanitarnej w miejscowości Lipie, dokończenie skanalizowania Łęki Opatowskiej  oraz 
modernizacja Stacji Uzdatniania Wody w miejscowości Opatów ” oraz „ Przebudowa Starej Szkoły 
Podstawowej w Łęce Opatowskiej wraz ze zmianą sposobu użytkowania na cele społeczne oraz 
rozbiórką dobudowanej części szkoły”.  Na w/w przedsięwzięcie Gmina podpisała umowy  
o przyznanie pomocy finansowej w ramach działań objętych PROW na lata 2007-2013.  
Środki w ramach otrzymanej dotacji uruchamiane są poprzez pożyczkę na wyprzedzające 
finansowanie, udzielana przez Bank Gospodarstwa Krajowego Filia w Kaliszu.  Pożyczka przyznana 
jest na preferencyjnych warunkach, spłata następuje bezpośrednio od instytucji finansującej, po 
wykonaniu części zadania i złożeniu wniosku o płatność.  
Proponowany  projekt uchwały upoważnia Wójta Gminy do zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie działań finansowych ze środków pochodzących  z budżetu Unii Europejskiej. 
 
Radni nie mieli uwag i pytań. 

 
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  12 głosami  „za” – 
podjęła uchwałę Nr XLV/205/10  w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie działań finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 
 
Uchwała Nr XLV/206/10 w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej  
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Łęka Opatowska. 
 
Pracownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej pani Lucyna Kasprzak 
wyjaśniła, że w związku z przejęciem przez GOPS wypłaty pomocy materialnej uczniów o charakterze 
socjalnym niezbędne jest przyjęcie regulaminu w tej sprawie. Uchwała podlega publikacji w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Wielkopolskiego i wchodzi w życie w ciągu 14 dni od dnia ogłoszenia. 
Poprzednio pomoc materialna uczniom była wypłacana przez Gminny Zespół Placówek Oświatowych. 
Na następną sesję zostanie przygotowany jeszcze projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
kierownika GOPS do przeprowadzania postępowania w sprawach z zakresu świadczeń pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym. 
 
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  12 głosami  „za” – 
podjęła uchwałę Nr XLV/206/10  w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Łęka 
Opatowska. 

 
 
Uchwała Nr XLIV/207/10 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010 r.. 

 
Zmiany w budżecie Gminy omówiła skarbnik pani Alina Brząkała omawiając zmiany po stronie 
dochodów i wydatków. 
Dochody budżetu Gminy zwiększono o kwotę 370.237,00 zł. 
Wydatki budżetu Gminy zwiększono o kwotę   370.237,00 zł. 
 
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  12 głosami  „za” – 
podjęła uchwałę Nr XLV/207/10  w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010. 

 
Uchwała Nr XLV/208/10 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łęka Opatowska. 
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Wójt pan Witold Jankowski wyjaśnił, że aby móc starać się o dodatkowe środki na aktualnie 
remontowaną „rządcówkę” w Łęce Opatowskiej niezbędna jest zmiana Planu Odnowy Wsi 
miejscowości Łęka Opatowska, który został przyjęty w 2009 roku. Aby móc starać się o środki 
na drugi etap realizacji  remontu w ramach Leadera , działanie „Odnowa i rozwój wsi” konieczna jest 
zmiana zapisu  w kosztorysie operacji w etapie II.  W ramach tego etapu realizowane będzie:  
 

1. 
Wykonanie instalacji (wodociągowa i kanalizacji 
bez białego montażu, CO bez pomp, grzejników, 
pieca, elektryczna, wentylacja bez wentylatorów) 

120 943,66 
IV kwartał 2010r. 
 i I kwartał 2011r. 

2. Renowacja ceglanej elewacji 83 584,31 II kwartał 2011r. 

3. 

Roboty wewnętrzne(ocieplenie poddasza, 
wykonanie schodów żelbetowych i szybu 

windowego, wykonanie ścianek z płyt gipsowo-
kartonowych) 

109 113,09 III kwartał 2011r 

 RAZEM BRUTTO 313 641,06  

 
W ramach różnych działań po przetargowych są do pozyskania pieniądze, których pierwotnie nie było. 
W związku z powyższym  Urząd Marszałkowski ogłasza dodatkowe projekty i można składać wnioski. 
Pojawiła się więc szansa na dodatkowe pieniądze, stąd projekt uchwały w tej sprawie. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny pytał skąd my weźmiemy środki na pokazanie ich w naszym budżecie 
ponieważ w budżecie na 2010 r. nie mamy ich zapisanych. 
 
Skarbnik pani Alina Brząkała wyjaśniła, że pozostaną pieniądze w wyniku przetargu pierwszego 
etapu. Zapisane w budżecie były większe środki pieniężne niż wyniósł przetarg co powoduje 
zmniejszenie udziału województwa i udziału Gminy. Zostanie podpisany aneks do umowy i 
pozostające środki będą mogły być wykorzystane na dalszą część zadania. 
 
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  12 głosami  „za” – 
podjęła uchwałę Nr XLV/208/10  w sprawie  

 
Ad. 8. Wyrażenie opinii w sprawie ograniczenia działalności SP ZOZ „ Miejski Ośrodek  
Profilaktyki Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Wieruszowie”. 
 
Rada Gminy Łęka Opatowska przez aklamacje wyraziła pozytywną opinię  projektu uchwały Rady 
Miejskiej w Wieruszowie w sprawie ograniczenia  działalności  Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej „ Miejski Ośrodek Profilaktyki, Terepii Uzależnień i Współuzależnienia  
w Wieruszowie” w związku z przekształceniem zakładu, który udzielał świadczeń zdrowotnych 
mieszkańcom  Gminy Łęka Opatowska.  
 
Ograniczenie działalności wyżej wymienionego podmiotu wprowadza się w związku z nie podjęciem  
działalności przez ZOZ i przejecie od 1 stycznia 2011 r. przez Punkt Informacyjno Konsultacyjny 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie utworzony w strukturach Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Wieruszowie.  

 
Ad.9. Interpelacje i zapytania radnych.  

 
Nie wpłynęła żadna interpelacja.  
 
Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
 
Na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji w związku z powyższym brak odpowiedzi. 
 
Ad. 11.Wolne głosy i wnioski.  

- informacja o złożonych oświadczeniach  radnych. 
 
W wolnych głosach i wnioskach jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy pan Zdzisław 
Kłodnicki, który przypomniał radnym, że do końca kwietnia należy złożyć oświadczenia majątkowe,  
a do dnia dzisiejszego jeszcze nie wszyscy radni je złożyli. 
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Radny pan Leszek Zalewski który jest również przedstawicielem Rady Społecznej Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Kępnie poinformował obecnych o tematach poruszanych przez Radę na  ostatnim  
posiedzeniu i tak: 
1.Realizaja budżetu za 2009 rok, dochody i wydatki w granicach 31 mln złotych, deficyt wyniósł  
166 tyś. złotych, 
2. Plan finansowy na 2010 rok wyniesie również około 31 mln zł, 
3. Inwestycje i remonty planuje się na oddziale internistycznym, aptece szpitalnej oraz adaptacji 
pracowni tomografii komputerowej, 
4.Planuje się zakup dwóch aparatów do znieczulenia, 
5.Zmieniono regulamin szpitala w zakresie utworzenia stanowiska zastępcy dyrektora ds. medycznych 
w związku z tym, że obecny dyrektor nie jest lekarzem, a także powołania komisja ds.  rozwiązywania 
roszczeń pacjentów. 
Zmiany w regulaminie dotyczyła również likwidacji gabinetu stomatologicznego i utworzenia pracowni 
tomografii komputerowej. 
 
Radny pan Adam Kopis zasygnalizował ponownie sprawę tzw. „górek Opatowskich”, których stan 
pozostawia wiele do życzenia. Ich stan jest straszny, a ludzie wywożą różne rzeczy. Jeżeli teren 
miałby właściciela np. stowarzyszenie i zgodę właściciela, notabene urzędu Gminy, można teren 
zagospodarować i nie będzie dochodzić do takich sytuacji. 
 
Radny pan Marian Kurek spytał czy przy zamkniętym wysypisku w Rakowie jest tablica informacyjna  
o zakazie wywozu śmieci. Jeżeli nie prosi o umieszczenie i ostrzeżenie, że wywożenie śmieci grozi 
karą grzywny, ponieważ w ostatnim tygodniu pojawił się ciągnik ze śmieciami.  
 
O godz. 14:10 salę obrad opuścili radny pan Adam Kopis i Marcin Jeziorny. 
 
Wójt Gminy pan Witold Jankowski poinformował radnych, że w dniu 30 kwietnia w sali gimnastycznej 
w Opatowie odbędzie się akademia po czym zostaną złożone wiązanki kwiatów i znicze w miejscach 
pamięci. Msza za ojczyznę  i ofiary katastrofy pod Smoleńskiem odbędzie się 3 maja w kościele 
parafialnym w Siemianicach. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pan Tomasz Jerczyński zwrócił się 
do sołtysów z Trzebienia i z Biadaszek oraz radnych aby do pojemników na śmieci segregowane nie 
wrzucać innych śmieci, które notorycznie znajdują się w pojemnikach np. pampersy i inne odpady 
komunalne. Prosi się o reakcje bo wszyscy będziemy płacić za odpady komunalne nie segregowane  
i wzrosną koszty. 
Jest możliwość rozwiązania sprawy przez zabranie pojemników i postawienie ich w innych 
miejscowościach. 
 
Przewodniczący Rady dodał, ze nikt z radnych czy sołtysów nie będzie stał przy pojemniku i pilnował. 
Proszę o wymyślenie jakiegoś sposobu. 
 
Radny pan Marian Pacyna zniechęcenie do segregacji śmieci wynika z działania wywożących, którzy 
wysypują wszystko razem. 
 
Wójt Gminy pan Witold Jankowski wyjaśnił, że odpady segregowane to papier, plastik, szkło, 
natomiast reszta to odpady komunalne. Chodzi o to aby odpadów komunalnych nie wyrzucać do 
odpadów segregowanych. 
 
Przewodniczący Rady dodał, że nigdy nie jest za dużo przypomnień w Biuletynie Gminnym. 
 
Ad. 12. Zakończenie obrad XLV  Sesji Rady Gminy. 
 
W związku z tym, że wyczerpał się porządek  obrad Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki wobec 
zrealizowanego porządku obrad o  godz. 14:14  zamknął obrady XLV sesji Rady Gminy.  
 
 
 
 
Protokółowała                                                                                              Przewodniczący Rady 
 
/-/ W. Biegasik                                                                                              /-/ Zdzisław Kłodnicki 

 


